

## Еженедельник новостей МДС, 14 - 18 января 2019 г.

### IBC Weekly News, January 14 - 18, 2019

#### 15 января

Временная комиссия МДС [по вопросам СЭЗ](#) формирует **перечень актуальных вопросов субъектов свободной экономической зоны «Бишкек»**. По завершении работы материал будет направлен в профильные государственные органы.

Представители **Crown Agents** и МДС обсудили [законопроект](#), направленный на **введение аутсорсинга государственных закупок в фармацевтической сфере**.

Представители МДС [обсудили с советником](#) лидера парламентской фракции «Республика – Атажурт» пути усиления двустороннего сотрудничества.

#### 16 января

В Аппарате Президента КР при участии МДС [обсудили регламент работы комитета](#) по развитию промышленности и Предпринимательства при Президенте КР. МДС представил предложения к регламенту и информацию по актуальным вопросам бизнеса.

#### 18 января

На встрече с представителями Кыргызско-китайской инвестиционной палаты (ККИП) рассмотрены состояние инвестиционного климата и бизнес-среды в КР, в частности с китайскими инвесторами, а также [пути сотрудничества двух организаций](#).

#### January 15

The IBC temporary commission on the issues of the free economic zones is drafted **a list of topical issues of the Bishkek FEZ entities**. Upon completion, the finished document will be submitted to the relevant government agencies.

Representatives of **Crown Agents** and IBC discussed the draft law developed by a group of MPs aimed at introducing **outsourcing of public procurement in the pharmaceutical industry**.

IBC representatives [discussed with the adviser](#) to the leader of the Respublika – Atajurt parliamentary faction ways to strengthen bilateral cooperation.

#### January 16

The Office of the President of the Kyrgyz Republic held a discussion with the IBC participation, on the [rules of the Industry and Entrepreneurship Development Committee](#) under the President of the Kyrgyz Republic. IBC presented its proposals for the Committee's regulations.

#### January 18

Representatives of IBC and the Kyrgyz-Chinese Investment Chamber (KCIC) discussed the investment climate and business environment in Kyrgyzstan, in particular with Chinese investors, and [ways of cooperation](#) between the two organizations.

#### Встречи с членами МДС

18 января представители исполнительного органа МДС и новый член правления МДС – руководитель сети Sierra Coffee Брэд Бреннеман рассмотрели вопросы компетенции и деятельности правления.

#### Meetings with IBC members

On January 18, representatives of the IBC executive body and the new IBC Board member, Sierra Coffee network manager Brad Brenneman, reviewed the issues of the Board's competence and activities.

#### Правовой обзор

#### Law review

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

### Дайджест СМИ

### Weekly media digest

Представляем [еженедельный дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

IBC presents you a [weekly media digest](#) on economy, business and investment.

### События на 21-25 декабря

### Events for December 21-25

22 января Комитет ЖК КР по топливно-энергетическому комплексу и недропользованию рассмотрит вопрос «**Об утверждении Плана мероприятий по реализации рекомендаций по итогам круглого стола**» на тему: «Основные вопросы законодательства в сфере недропользования и его применение в Кыргызской Республике».

24 января пройдет экономический бизнес-форум "**Деловая Евразия. Перспективы развития бизнеса**", который проведет Кыргызский союз промышленников и предпринимателей.

24 января состоится очередное заседание Правления МДС.

On January 22, the Parliament Committee on the fuel and energy complex and subsoil use will consider the issue "**On approval of the Action Plan** for the [implementation of recommendations](#) based on the results of the roundtable "Main Challenges of Mining Industry's Regulatory Framework and Its Application in Kyrgyzstan".

On January 24, the economic business forum "**Business Eurasia. Development prospects**" will be held by the Kyrgyz Union of Manufacturers and Entrepreneurs.

On January 24, the **IBC Board** will hold its meeting

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

\*\*\*

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.